

Bank of China (Hong Kong) Eco Asia Conference

中銀香港亞洲環保會議

26 - 28 / 10 / 2011

Programme 議程

28/10/2011 (Friday 星期五) PM 下午		
	<u>ENERGY AND ENERGY EFFICIENCY</u>	<u>能源及能源效益</u>
Session II: Green Building 第二節：綠色建築		
	Moderator : Ms Anna Kwong, Former President, Hong Kong Institute of Architects	主持：香港建築師學會前主席 鄭心怡女士
14:30 15:00	Start Winning by Going Green: Realizing the Value of Green Building for your Business Speaker : Mr Peter Halliday , Vice President, Building Technologies Division, Infrastructure & Cities Sector, Siemens Limited Taiwan, Taiwan	綠即是贏：綠建築為您帶來無限的價值 講者：台灣西門子公司 基礎建設與城市 樓宇科技事業部總經理 賀必達先生
15:00 15:30	What are the first steps for Sustainable Green Buildings? Speaker : Mr John Herbert , Director, Head of Sustainable Building, Kelcroft E&M Limited	甚麼是成為可持續綠色建築的先決條件? 講者：Kelcroft E&M Limited 持續建築董事 許約翰先生
15:30 16:00	EE = MC²: Breaking the Code of Energy Efficiency in Buildings Speaker : Mr Ernest Chan , Director, Energy & Sustainability, CB Richard Ellis	EE = MC²：破解建築能源效率代碼 講者：世邦魏理仕 能源與可持續性發展 中國區董事 陳湛才先生
16:00 16:30	Sustainable Building Development Speaker : Dr Thomas S K Tang , Director, Corporate Sustainability & Initiatives, Asia, AECOM	可持續建築的發展 講者：AECOM 亞洲區企業持續發展及倡議總監 鄧錫權博士

Remarks: The organisers reserve the right to alter the topic/content/speaker of the programme without prior notice.

註：主辦機構保留對節目調動之權利而無須另行通知。